
Bestyrelsesmøde d. 31.03.2025

Tilstede: John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup, og  Søren Hansen
 

Formanden indleder mødet, og anbefaler at vi går direkte i gang med dagsordenen.

En arbejdssøndag blev aftalt til den 6. april. Der skal klippes stauder, rettes fuglekasser, samles et 
fodboldmål, tjekke en lysmaste og sås lidt græs. Tommy udsender indkaldelse.

Drøftelse om en evt. kontingentforhøjelse. Bestyrelsen er enig om, at foreslå en forhøjelse på 100 kr
pr. år.

Den kommende generalforsamling blev drøftet, Egnshuset er reserveret. Medlemmerne adviseres og
indkaldes som sædvanligt af Tommy.

En ansøgning til diverse fonde, om midler til opførsel af et grillhus, blev drøftet. Kenneth og 
Tommy laver en ansøgning.

Et familie/sommerarrangement blev drøftet. Der var enighed om, at det skal prøves. Flere 
forskellige muligheder blev vendt. Tidspunkt kunne være lige før eller lige efter 
sommerferieperioden. Input modtages gerne, så koger vi en ret sammen af det.

Vurderingsstyrelsen har prissat vores grønne område, og der må være sket noget med deres 
regnemaskine. Vurderingen er helt ude i skoven. Kenneth og Tommy forsøger, at komme i dialog 
med styrelsen.

Tommy har kontaktet ingeniøren der står for fjernvarmearbejdet i vores område, for en status på 
færdiggørelse af projektet. Det var tilsyneladende gået lidt i ”glemmebogen”. Ingeniøren ville nu 
tage fat i entreprenøren igen, igen.
Vi har desuden haft kontakt til Vordingborg Kommune, angående asfaltering af stierne på området.
Der skulle nu være lys forude, sidste melding er, at der bliver asfalteret ind sommerferien.
Lennart kontakter den snerydder der kører i Hartkornsparken, for evt. aftale.

Det nederste stykke af vores park, ind mod Favnevej 9, er ikke helt blevet som vi ønskede det.
Søren og John får ansvaret for, at vi får gjort det lige så pænt som det øvrige. Det foreslås, at 
stykket fræses og der sås vilde blomster i stykket. Tommy kontakter en havemand for en pris.     
Der skal laves en græsbræmme op til hækkene langs yderkanten. Denne skal være bred nok til, at 
stor græsslåmaskine kan køre der.

Det aftaltes, at kontakte Byager for en etårs gennemgang af det grønne område. Tommy tager 
kontakten.
 

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


